
Prosinec 

1.12. žáci mateřské školy navštívili představení v Divadle Spejbla a Hurvínka. 

1.12. pěvecký sbor zpíval při otevírání vánočních trhů na Mariánském náměstí. 

 

4. 12. pěvecký sbor vystoupil na adventním koncertě Ministerstva zahraničních 

věcí. 

5. 12. podnikli žáci IX. A exkurzi na Žižkovskou věž (jako dárek Spolku rodičů). 

Výlet na Žižkovskou věž  

Včera jsme šli na školní výlet na Žižkovskou věž. Když jsme dorazili na věž, paní 

učitelka koupila  lístky a jeli jsme  výtahem do čtvrtého patra, které bylo ve výšce 93 

metrů nad zemí. Tam jsme se rozhlíželi po okolí. Zjistil jsem, že jedno kovové 

„mimino“, které leze nahoru nebo dolů po věži, váží 350kg. Poté jsme si zašli do útulné 

kavárny. Já jsem zkusil ochutnat chia latte a bylo velmi dobré. V dobré náladě jsme 

zde strávili okolo hodiny a půl. Zde jsme také náš výlet ukončili. Zpátky do školy jsme 

se vrátili metrem a tramvají. Tento výlet jsem si moc užil.     

                                                      Adam H., 10. r. 

Dne 5. 12. jsme byli s naší třídou na vánočním třídním výletě. Šli jsme pěšky na 

Malostranskou, a poté jeli metrem na zastávku Jiřího z Poděbrad, kde jsme navštívili 



Žižkovskou věž. Vyjeli jsme výtahem do výšky 93 metrů, kde jsme se dívali z oken na 

výhled, který nám poměrně ztěžovala zasněžená krajina, ale i tak byl vidět třeba 

židovský hřbitov. Dozvěděli jsme se, že Žižkovská věž je nejvyšší stavbou v Praze. 

Po prohlídce věže a výhledu z okna jsme vyrazili do kavárny, kde jsme si dali kávu, 

různé čaje a chai latte. Po posezení v útulné kavárně jsme se vydali zpět do školy. 

Výlet se mi moc líbil a moc děkuju za hezky strávený den.    

                               Nela Č., 10. r. 

Dne 4.12. 2023 jsme se se celou třídou vydali na observatoř Žižkovské věže. Vyrazili 

jsme v ráno. Šlo se pěšky na Malostranskou a odtamtud se jelo metrem na Jiřího 

z Poděbrad. Když jsme došli k cíli, museli jsme čekat, až bude otevírací doba. Pak 

jsme si koupili vstupenky a mohlo se jít na prohlídku. Vyjeli jsme výtahem do čtvrtého 

patra, což bylo zajímavé, když jsme jeli nahoru, rychle se měnily metry. Byli jsme v 93 

metrech. Podívali jsme se do tří místností. V jedné byl nádherný výhled, kde jsme 

mohli vidět věže na náměstí Míru. V té další místnosti byla krásná křesílka, na kterých 

jsme mohli sedět. Křesílka visela a byla u země přidělaná pružinou a měla tvar 

polokoule. V poslední místnosti byl další nádherný výhled, kde jsme mohli vidět 

židovský hřbitov a spoustu dalšího. Pak jsme se šli podívat do restaurace, která byla 

v té věži. Nakonec jsme se rozhodli, že půjdeme do nějaké jiné kavárny. Když jsme 

odešli z věže, tak jsme šli do krásné kavárny, kde jsme si dali něco teplého k pití. 

Ochutnali jsme také Chai latte, které jsme si skoro všichni dali, a pak jsme si objednali 

ještě nějaké pití. Poté jsme zas odcestovali zpět do školy. Myslím, že jsme si se třídou 

udělali krásný den.                                                                               Kamila B., 10. r. 

5. 12. od 15 hodin vystoupil ve škole klavírista Karel Havlíček. 

 



6. a 7. 12. proběhla ve škole pro vybrané žáky canisterapie. 

7. 12. navštívila II. B solnou jeskyni (jako dárek Spolku rodičů). 

7. 12. vystoupil pěvecký sbor při zahájení akce MČ Praha 1 zdobení stromků – 

Zdobit může každý. Večer vystoupil sbor pro Lions club v sále školy. 

 

8. 12. od 8.30 přišel do školy Mikuláš. Zúčastnili se žáci 1. stupně ZŠ, ZŠS a MŠ. 

 



 

8. 12. proběhlo na předsálí a pracovně předvánoční posezení zaměstnanců 

školy. 

10. - 15. 12. odjeli žáci Adam H., Anna S., Tomáš N., Natálie H., Ruda K., Viktorka 

Z. a Jevhen N. na lyžařský kurz na Černou horu do hotelu Černá bouda. 

Janské Lázně 

Na lyžařský kurz jsme vyráželi v neděli 10.12. Jeli jsme až do Hradce Králové, kde 

přistoupil Tomáš, a já pro změnu přestoupil do auta výpravy jedoucí z Brna. Všichni 

jsme nakonec společně dorazili do Janských Lázní, kde jsme čekali na další skupiny 

z jiných měst. Výpravy, které se této akce účastnily, byly Praha - Hradčany, Brno, 

Plzeň, Opava a Liberec. Když jsme se všichni sešli, tak jsme jeli lanovkou z Janských 

Lázní až na Černou horu. K večeru jsme nakonec dorazili do hotelu Černá bouda. 

Hned od pondělí jsme začali lyžovat. Já jsem byl zařazen do první skupiny, kde jsme 

v pondělí a v úterý denně ujeli na běžkách přibližně deset kilometrů. Ve středu 

odpoledne jsme měly všechny skupiny volno. To znamená, že jsme se koulovali, 

sjížděli kopec na lopatě a zkoušeli jsme si všichni střílet ze zvukové pušky. Ve čtvrtek 

nás dopoledne všechny čekal závod v biatlonu. Odpoledne nás pro změnu čekal 

závod v rychlosti na běžkách. Tím, že jsem byl zařazen do prvního družstva, tak jsem 

jel nejdelší vzdálenost, která byla okolo dvou kilometrů. Večer nás už pouze čekalo 

vyhlášení těchto dvou závodů. Já jsem se v biatlonu umístil jako pátý a v rychlosti na 

běžkách jsem se umístil na čtvrtém místě. Rozdíl mezi mnou a kamarádem, který se 

umístil na třetím místě, bylo pouze osm vteřin. V pátek už jsme se bohužel vraceli do 



Prahy. Moc jsem si lyžařský kurz užil. Děkuji paní ředitelce, paní Vondřejcové a paní 

Kučerové za to, že jsem se ho mohl zúčastnit.   

                            Adam H., 10. r. 

Hory 

Při rozdělování družstev mě přiřadili do prvního družstva (toho nejlepšího a 

nejrychlejšího). Vůbec se mi tam nechtělo, protože jsem si myslela, že to neudýchám, 

a že na to nemám sílu. Ale zvládla jsem to a moc se mi v družstvu líbilo. Na hotelu 

byly k jídlu pořád samé knedlíky a žádné brambory. Aspoň na snídani jsme měli 

švédské stoly. V úterý jsem si narazila nohu, takže jsem ve středu neběžkovala. Ale 

stejně byla středa odpočinková a odpoledne jsme šli na výlet do druhého hotelu na 

jídlo a pití. Ve čtvrtek dopoledne jsme měli závody v biatlonu a odpoledne v běhu. 

Biatlonový závod byl krátký a skončila jsem v něm druhá. V běhu jsem skončila osmá 

(poslední), ale to jsem čekala. Večer na vyhodnocování závodů jsme všichni zpívali 

a přiťukli  jsme si. Běžky jsem si moc užila. Byla jsem tam teď potřetí a letos mě to 

bavilo nejvíce. Už se tam těším znovu. 

                                                Anna S., 8. r. 

V neděli jsme přijeli na hotel a v pondělí jsme byli rozděleni do skupin, ve kterých jsme 

běžkovali. V úterý večer po běžkování jsme dělali Krkonošský kvíz, ve kterém jsem 

s Timem byl třetí. Ve středu večer jsme trénovali střelbu na čtvrteční závod. Ve čtvrtek 

jsme měli dva závody, biatlon a potom jen běžecký závod. 

                                                Ruda K., 8. r. 

 



11. 12. navštívila MŠ knihovnu na Pohořelci. 

12. 12. zhlédli žáci IX. A představení v Divadle na Vinohradech Revizor. 

12. 12. od 9 – 10.45 proběhla na pracovně Vánoční čajovna, kterou připravili žáci 

Praktické školy. 

Na čajovně jsme zpívali vánoční koledy, a ochutnávali jsme  různé cukroví, rozdávala 

se vánoční pošta.  Čajovna se mi líbila, protože byla pěkně připravená.  

                                                                  Bára Z., 7. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



13. 12. dopoledne navštívila II. A Kočičí kavárnu na Smíchově. 

 



14. 12. se ve škole za žáky zastavil pan Jiří kozák – 1. náměstek ministra 

zahraničních věcí ČR a předal jim krabice s výborným vánočním cukrovím. Všichni 

ve škole pak měli možnost cukroví ochutnat ve školní jídelně u oběda.  

 

14. 12. v podvečer si internátní žáci opékali společně buřty na zahradě U 

Hasičů. 

 



15. 12. dopoledne navštívili žáci I. PrŠ solnou jeskyni (dárek od Spolku rodičů). 

 

18. 12. šli žáci V. – VIII. A na bowling v Celnici poblíž Masarykova nádraží (dárek 

od Spolku rodičů). 

Bowling  

Dnes 18. prosince jsme byli s naší třídou na bowlingu. Spolu s námi tam šly další 

třídy. Vzhledem k tomu, že máme dobře složenou třídu i s naší paní učitelkou (Hana 

Machová) jsme si to spolu moc užili; byla legrace.  Sice nevím, kolik jsem měla bodů, 

ale hlavně, že jsme si to užili.  Byli jsme tam asi do 12 hod a do školy jsme se vrátili 

akorát na oběd.  Ohledně občerstvení to bylo tak, že přímo na místě toho moc na 

výběr nebylo, jinak řečeno bylo, ale  bowlingová hala otevírá kolem 13 hod, ale kvůli 

nám otevřeli dříve, takže neměli toho moc pro nás připravené. Paní učitelka Machová 

to ale vyřešila, šla nám všem koupit  pizzu.  Celkové hodnocení tohoto dne je pozitivní.  

                                    Natálka H., 9. r. 

 

 



 

 

19. 19. proběhlo vyhlášení výsledků kvízu o minerálech, který si připravila Nela 

Č. 

Celkem bylo 8 zúčastněných, nejvyšší počet bodů - 9 

1. místo – IV.A a paní Juchelková (9 bodů) 

2. místo – Vendy a paní Výmolová (8 bodů) 

3. místo – Emička, Alex, Max a Aida (6 a 5 bodů) 

nejproblematičtější otázka č. 10 (správně bylo 81 krystalů)                Nela Č. 10. r.

                                      

       



19. 12. vybraní internátní žáci zhlédli představení v Divadle S + H. 

19. 12. zpíval pěvecký sbor na adventním večírku sponzora nadace Leontýnka 

v Bubenské ulici. 

 

20. 12. od 18.30 se pěvecký sbor zúčastnil vánočního koncertu gymnázia a 

VOŠ Evropská v hotelu Diplomat. 

 



20. 12. šli žáci VI. A do cukrárny na Bělohorské ulici (dárek od Spolku rodičů). 

 

 



21. 12. proběhla v sále školy Vánoční slavnost. Slavnosti se účastnili všichni žáci 

kromě žáků Praktické školy. 

 

 

22. 12. byl volný den vyhlášený ředitelkou školy. 


